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ЗВЕРНЕННЯ 

до Верховної Ради України щодо необхідності  

прийняття законопроєкту "Про управління відходами" 

 

Ми, члени Асоціації органів місцевого самоврядування "Єврорегіон Карпати              

Україна – Карпатська агенція регіонального розвитку", стурбовані ситуацією, що склалася 

зі збиранням та захороненням твердих побутових відходів на території Карпатського 

регіону. 

Низька врегульованість на законодавчому рівні питання управління відходами, 

відсутність дієвого механізму управління окремими видами відходів, низька інституційна 

спроможність державних органів, дублювання повноважень державних та місцевих органів 

влади, недостатній рівень міжвідомчої взаємодії, відсутність стратегічного планування 

призводять до збільшення кількості несанкціонованих сміттєзвалищ та перевантажених 

полігонів, полігонів, що не відповідають нормам екологічної безпеки. 

Прийняття законопроєкту щодо управління відходами стане підґрунтям для 

законодавчого запровадження системи відповідальності виробника продукції, у результаті 

споживання/використання якої утворюються відходи упаковки, електричного та 

електронного обладнання, батарей та акумуляторів, транспортних засобів, у яких 

закінчився строк експлуатації, мастил (олив), шин, текстилю тощо. 

Враховуючи викладене, ми, члени Асоціації органів місцевого самоврядування 

"Єврорегіон Карпати Україна – Карпатська агенція регіонального розвитку", просимо 

якнайшвидше прийняти законопроєкт "Про управління відходами", який вирішить низку 

проблем, а саме:  

- встановить порядок роздільного збирання, вивезення та оброблення муніципальних 

відходів; 

- передбачить вимоги до якісного надання послуги з управління відходами та 

нарахування плати за таку послугу; 

- розв’яже проблеми, пов’язані з безконтрольним накопиченням та захороненням 

відходів, масовим утворенням стихійних сміттєзвалищ, тотальним порушенням вимог 

екологічної безпеки у сфері управління відходами; 

- встановить систему відповідальності за правопорушення у сфері управління 

відходами. 

Прийняття цього проєкту наблизить вітчизняне законодавство до законодавства 

Європейського Союзу, значно знизить обсяги відходів, які спрямовуватимуться на полігони 

та звалища, що сприятиме поліпшенню стану навколишнього природного середовища та 

здоров’я людей. 

 

Звернення підтримане на 6 сесії 

Надвірнянської міської ради від 25.03.2021 р. 

 

 

 

Міський голова                                                                         Зіновій Андрійович 

 


